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1. Mötet öppnas 

Greger förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Val av justeringsman 

Thomas Knutsson valdes att justera dagens protokoll 

4. Förgående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

5. Ekonomi 

Ekonomin är fortfarande god. Julfesten gick med ca 4.500:- förtjänst. 

6. Tävlingskommittén 

Laholmssilvret: Gunilla ansvarar för brickläggning. Anders Nilsson är vidtalad som TL. Christer 

köper priser och Kent talar med Elisabeth om brickbyte. Thomas ansvarar för maten. 

7. Utbildningskommittén 

Anders Persson sköter nybörjarkursen med 4 deltagare. René och Sven Åke håller i 

fortsättningskursen. Eva Lena talar med Maria om SISU-pengar. 

8. Trivselkommittén 

Vi behöver få ruljans på folket och utse brödansvarig för onsdagar. 

9. Materialkommittén 

Kommittén ska se över budlådor. 

10. Hallands BF 

Lennart informerade från förbundet. Klubbar har i princip slutat att köra barometer pga mycket 

arbete. Det har diskuterats att ta bort visning av resultat i BM eftersom det tar tid för folk att gå 

igenom det trots att de är sena med byte. Diskussioner har förts kring att inte ta ut misstänkta 

resultat efter tävling. Som priser diskuteras mycket kring presentkort i stället för kontanter. 

Laholm ligger på 27:e plats i Sverige vad gäller antal medlemmar. 

11. Reseersättning/Boendeersättning 

Regler för reseersättning finns nedtecknat. Vi diskuterade boendeersättning men valde att 

bordlägga frågan och kontrollera mer innan beslut fattas. 

12. Naestved 

Beslutades att klubben står för spelavgifter och festligheter vid utbytet med Naestved. Vi talade 

om eventuellt vandringspris och Greger utsågs att kontrollera. 

13. Övriga frågor 

1. Önskemål fanns om att flytta omgång 5-6 i KM Lag. Konstaderades att det är väldigt 

svårt med hänsyn till övriga tävlingar i distriktet. 

2. Diskuterades om det var möjligt att locka fler lag till Stena Line Cup. 



3. Det finns ett önskemål om individuella tävlingar. 

4. Gränsfejden diskuterades och spelare tas utifrån resultat i KM Par. 

14. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Gunilla Johansson   Thomas Knutsson 

 

 

Ordf. Greger Sundgren 


